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Lars Vanhoutte rijdt Duinencross voor nieuwelingen

"lll ii met zand"
I GISTEL - Nieuwe-
ling Lars Vanhoutte
rijdt zaterdag de cyclo-
cross in Koksijde. De
Cistelse renner van
KVC De Zeemeeuw
Oostende heeft er zin
in, maar verwacht er
nog niet te vee! van.
"lk ben nog maar eer-
stejaars. Nu wil ik voor-
al de parcours leren
kennen", vertelt hij.

De l4-jarige Lars Vanhoutte staat
zaterdag aan de start van de veldrit
in Koksijde. "Het is de eerste keer
dat ik dezelfde cross, op hetzelfde
parconrs als de echte, zal ri.jdet
Bovendien nemen er nu ook bui-
tenlanders deel. Ik reed nog nooit
met hen samen, dus weet niet echt
wat ik daarvan moet verwachten.
We zien wel."
"Ik ben wel blij dat ik nog eens op
een zandomloop kan crossen",
gaat Lars verder. "Dat zal onge-
twijfeld in mijn voordeel spelen.
Het is niet voor niets mijn lieve-
lingsondergrond. Ik weet niet
waarom, maar dat lukt me gewoon
het beste. Niels Albert is mijn gro-
te voorbeeld en die is ook heel
goed op zand."
Vanhoutte reed al een aantal cros-
sen dit seizoen en eindigde daarin
meestal halverwege het klasse-
ment. l'Ik heb al vrij goed gereden,
maar men mag niet vergeten dat ik

Nieuweling Lars Vanhoutte verwacht niet al te veel van zijn Duinencross
in Koksijde. (Foto mxfotorama)

uiteindelijk nog maar een eerste-
jaars ben. Tijdens de cyclocross in
Stene-Oostende op 11 november
reed ik voor de eerste keer in de
prijzen.Ik werd er 25ste en de eer-
ste 25 renners kregen toen een
kleine premie. Dat gaf alvast wel
voldoening. tn het begin van het
seizoen reed ik ook een goeie
cross. Ik weet niet meer waar het
was, inaar toen ging ik helaas te-
gen de grond.'1

Fervent skater
Naast wielrenner is Lars Vanhout-
te ook een fervent skater. "Ik
skeeler inderdaad in competitie",
legt hij uit. "In. augustus nam ik
deel aan de internationale wed-
strijd in Zandvoorde waar 1k22ste
van de 50 deelnemers werd. De
trainingen voor zowel het veldrij-

den als het skeeleren zijn beiden
op woensdag, dus dan moet ik me
wel haasten. Al blijft het voorlo-
pig allemaal te combineren, ook
met mijn studies Latijn. Boven-
dien is het skeeleren tijdens de zo-
mer een goeie voorbereiding op
het veldritseizoen."
"Ik heb mezelf dit seizoen niet
echt doelen gesteld. Zoals ik reeds
zei ben ik pas eerstejaars en moet
ik alles nog leren. Ik wil natuurlijk
wel zo goed mogelijk presteren
om dan volgend seizoen beter te
rijden. Dit jaar wil ik voorai de
verschillende parcours leren ken-
nen. De overgang van aspiranten
naar nieuwelingen verliep vnj
vlot, al is het wel een aanpassing
omdat de wedstrijden langer zijn.
Het zal wel lukken", besluit I ars.
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